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Vraag Antwoord

Het afsluiten van de Maat wordt aangegeven dat dit dmv 
verkeersonderzoek verder onderzocht gaat worden.

1. Wat is het doel van dit onderzoek
2. Zijn uitkomsten van het onderzoek niet relevant voor correct 

kunnen wegen van dit bestemmingsplan.
3. Is het mogelijk een verbeelding te ontvangen van de 

voorgestelde afsluiting en nieuwe ontsluiting van de Maat?

1. Doel van het nadere verkeersonderzoek is om te onderzoeken of de verkeerssituatie 
op de kruising van De Bosrand met De Maat veiliger wordt als De Maat aan deze zijde 
wordt afgesloten voor voetgangers en het fiets- autoverkeer dat naar en van school 
komt.
2. De uitkomsten van dit onderzoek zijn niet zodanig dat de uitbreiding de school niet zou 
kunnen doorgaan. Uitgangspunt bij het voorstel voor het wijziging van de ontsluiting is 
geweest, dat door minder kruisend verkeer en hierdoor een veiliger situatie ontstaat. Als 
uit het onderzoek blijkt, dat dit gelet op het aantal verkeersbeweging van en naar De 
Bosrand beperkt is heeft dit verder geen invloed op de afwegingen bij het 
bestemmingsplan. Uit de verdere verkeersaspecten blijkt namelijk dat de wegen John F. 
Kennedylaan en De Bosrand voldoende capaciteit hebben voor de toename van het 
aantal verkeersbewegingen dat naar en van de school rijdt. Ook is er meer dan 
voldoende parkeergelegenheid bij de Camp om de auto’s veilig te kunnen parkeren.
3. Een situatietekening van de afsluiting van De Maat aan de zijde van De Bosrand is bij 
de commissiestukken gevoegd. Er is nog geen tekening beschikbaar waarop de nieuwe 
ontsluiting staat, zonder de nu nog aanwezige paaltjes, aan de zijde van de John F. 
Kennedylaan.

Onderzoek buitendienst/milieustraat dient nog plaats te vinden, wanneer 
gaat dit gebeuren en worden de resultaten opgeleverd? Momenteel zijn we bezig met het inkoopbureau om de aanbesteding van het onderzoek 

uit te werken. Er zijn een aantal bureaus benaderd, echter hebben zij aangegeven geen 
capaciteit te hebben. Er wordt gekeken naar nieuwe bureaus. De definitieve planning en 
oplevering van de resultaten worden op een later moment gedeeld. 

Er zijn maatwerkvoorschriften opgesteld met betrekking tot de 
overschrijding van de geluidsnorm Uit het geluidsonderzoek blijkt dat 
door gebruik van de houtversnipperaar op de gemeentewerf de 
geluidsnorm bij de school wordt overschreden. De gemeentewerf valt 
onder het Activiteitenbesluit. Dit besluit geeft de mogelijkheid om bij 
incidentele overschrijding van de toegestane geluidsnorm 
maatvoorschriften op te stellen. In de opgestelde maatvoorschriften is 
aangegeven dat maximaal 12 keer per jaar de norm mag worden 
overschreden.

Er kan als de houtsnipperaar tijdens lesuren wordt gebruikt een bepaalde mate van 
geluidsoverlast zijn. De houtversnipperaar wordt echter zeer incidenteel gebruikt, minder 
dan 12 keer per jaar.
Met de gemeentewerf vindt overleg plaats, om de houtversnipperaar buiten de lestijden 
te gebruiken. De school kent een continurooster waarbij lesgegeven wordt tot 14.15 uur. 
Hierdoor is het mogelijk om de houtversnipperaar niet tijdens schooltijden te gebruiken, 
zodat de leerlingen geen overlast ondervinden van geluidsoverlast van de gemeentewerf.



Vraag Antwoord

Vraag: Zal er ook sprake zijn van geluidsoverlast tijdens lesuren? 


